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Långbrobergs vård och omsorgsboende 

Ovanstående vård- och omsorgsboende drivs av Attendo.  I inslag i både TV och Expressens 

pappersupplaga har framkommit uppgift om ytterst allvarliga brister i omvårdnaden av de äldre. 

Uppgifterna kommer från såväl personal som från boende. 

Ett axplock av de uppgifter som framkommer 

 Mathållningen.  Ingen matlagning på plats. Fryst mat som värms upp. För lite mat. Maten 

smakar inte bra. Även för lite mat till frukost. När personal skriver listor för inköp gör 

inköpsansvariga strykningar i listorna i besparingssyfte. 

 Medicinsk omvårdnad. Allvarlig incident då bemanning inte finns dygnet runt på alla 

avdelningar, boende liggande i svåra smärtor, upptäcks när nattpersonal  kommer,  medicin 

saknas, liksom information den boendes hälsa och vilka åtgärder som skall vidtas vid smärta. 

 Personal. Medvetet planerad underbemanning, personal uppmanas ta semester så att det 

blir en personal kort i skiftet. Personal saknar utbildning. Nyanlända med bristfälliga 

språkkunskaper anställs. 

Vi är medvetna om att verksamheten drivs av Attendo, inte i egen regi, men boendet ligger i vårt 

område och det är troligt att det finns boende som kommer från vårt område och därmed anser vi  

att vår stadsdelsnämnd har ett ansvar för att de som av vår nämnd beviljats boende där. Alla ska ha 

rätt till en bra omvårdnad. 

Vi vill med anledning av detta ställa följande frågor: 

1. Hur många av de boende i Långbrobergs VOB kommer från vår stadsdelsnämnds område? 

2. Uppgifterna i den kvalitetsbedömning vi tagit del av härrör sig från 2019 och 2020, kommer 

det att göras någon särskild utredning med anledning av de uppgifter som framkommit? 

3. Hur går kvalitetsbedömningen/uppföljningen till rent praktiskt? 

4. Kan det bli aktuellt att koppla in stadens revisorer med anledning av de uppgifter som 

framkommit? 

 

 


